

家訊 – June 16, 2024

歡迎

歡迎來到教會的每一位；願這主愛的大家庭，也成為您屬靈的家。

家訊

- 感謝神，會員大會在上週日圓滿結束。以下是會員大會投票結果：1. 教會章程增加賠償條款 – 62票通過，0票不同意和0票棄權。2. 2023教會盈餘的用途：62票同意，0票不同意和1票棄權。3. 整修主堂的窗戶：56票同意，5票不同意，1票棄權。4. 在主堂安裝新的投影設備：34票同意，25票不同意，3票棄權。
- 主日聚會的直播鏈接可在教會網站上獲取。
- 親子研討會：將於6/23下午1-3點舉行。會前提供午餐。請掃二維碼登記（大堂外桌子）。
- 暑期兒童學校：將於7/8-7/12舉行。今天開放報名。6/15前報名有優惠。報名表在大堂外的桌子上。請大家邀請家庭參加。有興趣幫忙的弟兄姊妹可以在大堂外的桌子上登記。

本周團契聚會時間

- 6/19: 周三禱告聚會 7:30PM
6/21: 學生學者/葡萄園 7:30PM

感恩与代禱

- 李牧師下週五到週日(6/21-23)受邀帶領加拿大林肯路教會國語堂的退修會，請代禱神親自使用供應。
- 請為Ethan Zhuang 的腳快速恢復代禱。
- 請一起用禱告日曆為暑期兒童聖經學校代禱，求主預備同工，看顧所有的準備工作，邀請朋友參加，預備來參加的小朋友們的心。
- 其他：肢體中還在找工作的，身體需康復的，海外探親的，求主預備与看顧。

六月禱告指南：使命

第二周 (6/12-6/18): 靠禱告維持

¹⁸ 靠著聖靈，隨時多方禱告祈求；並要在此儆醒不倦，為眾聖徒祈求，¹⁹ 也為我祈求，使我得著口才，能以放膽開口講明福音的奧秘，²⁰ 我為這福音的奧秘作了帶鎖鍊的使者，並使我照著當盡的本分放膽講論。

-- 以弗所書 6:18-20

下周主日 (6/23/2024)

讲員：查牧師
主席：王維軍
招待：陳凌凱，劉宇

4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org



BCCC Family News - June 16, 2024

Weekly Meetings

- Wed 6/19 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 6/21 - Friday Night Fellowships 7:30PM
Vineyard Jr (2yo-5th grade)
Youth (6th-12th grade)
No Adult meeting
Sat 6/22 - Livingtruth and Livingstone
potluck @ Lulu and Ben's house 6PM
Sun 6/23 - Separate Service 9:30AM
Youth Sunday School 11AM
No Adult Sunday School

Weekly Announcements

- Thank God, the congregation meeting concluded successfully last Sunday. The following are the voting results: 1. BCCC Bylaw Amendment - Indemnification Provision - 62 yes, 0 no, and 0 abstain. 2. 2023 BCCC surplus: 62 yes, 0 no and 1 abstain. 3. Window installation: 56 yes, 5 no and 1 abstain. 4. Projector Screen installation: 34 yes, 25 no, and 3 abstain.
- No Adult and youth Sunday School today.
- Parenting seminar on 6/23 from 1-3pm. Lunch will be provided. Please scan the QR code on the posted flyer to register.
- Vacation Bible School will be 7/8 to 7/12. Registration has started, take advantage of early bird registration fees. Also, if you are interested in helping, please sign up. The sign up sheet is on the reception table. The VBS prayer calendar is available for pickup.

Next Sunday 6/23

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Edwin Yau
Ushers: Jiguang Dai, James Wang

Pastor: Rev. Sunny Lee
Assoc Pastor: Rev. Diosdado Portugal III

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through our mobile app www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- Pastor Sunny is invited to lead a retreat at the Lincoln Road Chapel Mandarin Congregation in Canada next Friday to Sunday (6/21-23). Please pray for God to use him.
- Please pray for Ethan Zhuang's recovery.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

June Prayer Guide: Mission

Week 6/12-6/18: Sustained By Prayer

¹⁸ praying at all times in the Spirit, with all prayer and supplication. To that end, keep alert with all perseverance, making supplication for all the saints, ¹⁹ and also for me, that words may be given to me in opening my mouth boldly to proclaim the mystery of the gospel, ²⁰ for which I am an ambassador in chains, that I may declare it boldly, as I ought to speak.

- Ephesians 6:18-20

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Weekly Offering Update

Gen. Offering (6/3-6/9): \$10,871
YTD Actual Offering: \$151,039
YTD Budgeted Expenditure: \$138,741
YTD Designated Offering: \$11,724



4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org

家訊 – June 16, 2024

歡迎

歡迎來到教會的每一位；願這主愛的大家庭，也成為您屬靈的家。

家訊

- 感謝神，會員大會在上週日圓滿結束。以下是會員大會投票結果：1. 教會章程增加賠償條款 – 62票通過，0票不同意和0票棄權。2. 2023教會盈餘的用途：62票同意，0票不同意和1票棄權。3. 整修主堂的窗戶：56票同意，5票不同意，1票棄權。4. 在主堂安裝新的投影設備：34票同意，25票不同意，3票棄權。
- 主日聚會的直播鏈接可在教會網站上獲取。
- 親子研討會：將於6/23下午1-3點舉行。會前提供午餐。請掃二維碼登記（大堂外桌子）。
- 暑期兒童學校：將於7/8-7/12舉行。今天開放報名。6/15前報名有優惠。報名表在大堂外的桌子上。請大家邀請家庭參加。有興趣幫忙的弟兄姊妹可以在大堂外的桌子上登記。

本周團契聚會時間

- 6/19: 周三禱告聚會 7:30PM
6/21: 學生學者/葡萄園 7:30PM

感恩与代禱

- 李牧師下週五到週日(6/21-23)受邀帶領加拿大林肯路教會國語堂的退修會，請代禱神親自使用供應。
- 請為Ethan Zhuang的腳快速恢復代禱。
- 請一起用禱告日曆為暑期兒童聖經學校代禱，求主預備同工，看顧所有的準備工作，邀請朋友參加，預備來參加的小朋友們的心。
- 其他：肢體中還在找工作的，身體需康復的，海外探親的，求主預備与看顧。

六月禱告指南：使命

第二周 (6/12-6/18): 靠禱告維持

¹⁸ 靠著聖靈，隨時多方禱告祈求；並要在此儆醒不倦，為眾聖徒祈求，¹⁹ 也為我祈求，使我得著口才，能以放膽開口講明福音的奧秘，²⁰ 我為這福音的奧秘作了帶鎖鍊的使者，並使我照著當盡的本分放膽講論。

-- 以弗所書 6:18-20

下周主日 (6/23/2024)

讲員：查牧師
主席：王維軍
招待：陳凌凱，劉宇

4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org



BCCC Family News - June 16, 2024

Weekly Meetings

- Wed 6/19 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 6/21 - Friday Night Fellowships 7:30PM
Vineyard Jr (2yo-5th grade)
Youth (6th-12th grade)
No Adult meeting
Sat 6/22 - Livingtruth and Livingstone
potluck @ Lulu and Ben's house 6PM
Sun 6/23 - Separate Service 9:30AM
Youth Sunday School 11AM
No Adult Sunday School

Weekly Announcements

- Thank God, the congregation meeting concluded successfully last Sunday. The following are the voting results: 1. BCCC Bylaw Amendment - Indemnification Provision - 62 yes, 0 no, and 0 abstain. 2. 2023 BCCC surplus: 62 yes, 0 no and 1 abstain. 3. Window installation: 56 yes, 5 no and 1 abstain. 4. Projector Screen installation: 34 yes, 25 no, and 3 abstain.
- No Adult and youth Sunday School today.
- Parenting seminar on 6/23 from 1-3pm. Lunch will be provided. Please scan the QR code on the posted flyer to register.
- Vacation Bible School will be 7/8 to 7/12. Registration has started, take advantage of early bird registration fees. Also, if you are interested in helping, please sign up. The sign up sheet is on the reception table. The VBS prayer calendar is available for pickup.

Next Sunday 6/23

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Edwin Yau
Ushers: Jiguang Dai, James Wang

Pastor: Rev. Sunny Lee
Assoc Pastor: Rev. Diosdado Portugal III

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through our mobile app www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- Pastor Sunny is invited to lead a retreat at the Lincoln Road Chapel Mandarin Congregation in Canada next Friday to Sunday (6/21-23). Please pray for God to use him.
- Please pray for Ethan Zhuang's recovery.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

June Prayer Guide: Mission

Week 6/12-6/18: Sustained By Prayer

¹⁸ praying at all times in the Spirit, with all prayer and supplication. To that end, keep alert with all perseverance, making supplication for all the saints, ¹⁹ and also for me, that words may be given to me in opening my mouth boldly to proclaim the mystery of the gospel, ²⁰ for which I am an ambassador in chains, that I may declare it boldly, as I ought to speak.

- Ephesians 6:18-20

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Weekly Offering Update

Gen. Offering (6/3-6/9): \$10,871
YTD Actual Offering: \$151,039
YTD Budgeted Expenditure: \$138,741
YTD Designated Offering: \$11,724



4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org